



النساجون الشرقيون
Oriental Weavers

CAIRO, March 28th, 2021— Oriental Weavers Carpets subsidiary, "Oriental weavers international" bought 1.41% in "Egyptian propylene & Polypropylene company" (EPP), with a total transaction value of \$7.8 m. This is to diversify our investment exposure and to enhance our vertical integration strategy. Given that EPP is the largest PP producer in Egypt and North Africa, management is expecting strong growth potential in the company.

EPP, located in Port Said, is Egypt's and North Africa's largest and only integrated Propylene & Polypropylene producer through propane dehydrogenation. EPP's Polypropylene annual production capacity is 350.000 MT. Imported propane is received through EPP's own private jetty and subsea pipeline, while local propane is received through its inland pipeline connected to Egyptian propane producers. The floating jetty and subsea pipeline are also equipped to receive Propylene. Over the years, EPP has established itself as a leading provider of Polypropylene and a reliable partner of choice to the Egyptian market and various export markets most notably Turkey and Europe, where EPP is the biggest Polypropylene supplier to the Turkish market. EPP has expanded its global reach to North Africa, Latin America, and South East Asia. It exports 70-80% of its production thus generating a steady stream of USD cash flow that are tax exempted by virtue of its free zone status

القاهرة في: 28 مارس 2021 ، قامت شركة النساجون الشرقيون إنترناشيونال (احدى الشركات التابعة لشركة النساجون الشرقيون للسجاد ، مملوكة بنسبه 99%) بشراء أسهم الشركة المصرية لإنتاج البروبيلين والبولي بروبيلين (EPP) بنسبة 1.41% ، بقيمة إجمالية بلغت \$7.8 مليون دولار امريكى. وهذا لحرص شركة النساجون الشرقيون إنترناشيونال على إستكمال مسيرتها نحو التقدم. هذا للتويج الإستثمار وتعزيز إستراتيجية التكامل الرأسي لدينا. تتوقع ادارة الشركة نمو قوي نظرًا لأن EPP المنتج الاكبر للبولي بروبيلين في مصر وشمال إفريقيا.

EPP، هي "الشركة المصرية لإنتاج البروبيلين والبولي بروبيلين" التي تمتلك مصنع لإنتاج البروبيلين من غاز البروبان ومشتقاته من البولي بروبيلين. يقع مصنع (EPP) في محافظة بورسعيد في جمهورية مصر العربية ، وهي الشركة المصرية الوحيدة المنتجة للبولي بروبيلين بسعة 350 ألف طن. يتم استلام غاز البروبان المستورد من خلال Jetty وخط الأنابيب تحت البحر التابع لشركة EPP ، بينما يتم استلام البروبان المحلي عبر خط الأنابيب الداخلي المتصل بمنتجي البروبان. على مر السنين ، أثبتت EPP نفسها مصنع و مورد راند للبولي بروبيلين وشريك موثوق به في السوق المصري وأسواق التصدير المختلفة أبرزها تركيا وأوروبا ، حيث تعد EPP أكبر مصدر لمادة البولي بروبيلين للسوق التركي. وتوسعت الشركة في التصدير للسوق العالمي لتشمل شمال أفريقيا وأمريكا اللاتينية وجنوب شرق آسيا. علما بأن الشركة تصدر ما بين 70 - 80% من إنتاجها ، مما يولد تدفقًا ثابتًا بالدولار الأمريكي المعفاة من الضرائب بحكم وضعها كممنطقة حرة.

مدير علاقات المستثمرين

ياسمين الجوهري

